

FJET1.5KW变频恒压喷射泵

产品名称	FJET1.5KW变频恒压喷射泵
公司名称	台州市新升机电泵业有限公司
价格	1300.00/台
规格参数	品牌:杨辉 型号:FJET1.5KW 材质:铸铁
公司地址	中国 浙江 温岭市 大溪镇大洋城工业区
联系电话	86 0576 86334139/400-6140988 13758681010

产品详情

品牌	杨辉	型号	FJET1.5KW
材质	铸铁	驱动方式	电磁
用途	增压泵	泵轴位置	卧式
叶轮结构	封闭式叶轮	叶轮数目	单级
叶轮吸入方式	单吸式	原理	喷射泵
性能	变频	扬程	44 (m)
转速	0-2850 (r/m)	功率	0-1500 (w)
流量	0-4.4 (m3/h)		

本产品专为小型洗头房,洗浴中心量身打造!另也适用于大户型,别墅,小宾馆,办公场所等用水增压.

this product is specially designed for barbershops and public bath centres. it is also used to increase the water pressure in big apartments, houses, small guesthouses and offices.

特点:1,恒压,能控制多个出水口同样的压力

feature:1. the pressure is constant. it can ensure same pressure at multiple outlets.

2,软起动,更加节能,噪音底

2. it uses it adopts new techniques. the welded spindle nose is made of stainless steel so the pump is free of obstruction due to rusting start, is energy- efficient and low in noise.

3采用新工艺,不锈钢轴头焊接,防止轴头生锈堵转

it adopts new techniques. the welded spindle nose is made of stainless steel so the pump is free of obstruction due to

rusting

4内置过电流保护,有效防置异物堵塞烧坏电机

4 . there ' s internal over current protection, effectively prevents burnout of the pump fromobstruction of foreign body.

5使用寿命长,维修方便,让流水更稳定

5. it can be used for long time and is easy to maintain. it can make the water stream and pressure more stable.